
PROTOKÓŁ NR 6/07

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji,

które odbyło się 22 marca 2007 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:10. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska.

Nieobecni usprawiedliwieni:

1. Roman Tryhubczak,

2. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

2. Grażyna Krakowiak - Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących,

3. Ryszard Nowosielski – ZSO,

4. Adam Walesiak – ZSO,

5. Krystyna Kaczor – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3,

6. Małgorzata Krysiak – Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1,

7. Elżbieta Sroka – UM.

Pierwszą część posiedzenia poświęcono omówieniu wniosku Rady Pedagogicznej,  Rady Rodziców 

oraz Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kowarach o nadanie Gimnazjum – z 

dniem 1 września 2007 roku – imienia Stanisława Lema.

  P. Krakowiak poinformowała o rozmowach prowadzonych ze Starostwem Powiatowym w Jeleniej Górze, 

zaznaczając jednocześnie, że Urząd Miejski w Kowarach powinien podjąć niezależną decyzję w tej sprawie. 

Dodała  również,  iż  procedura  związana  z  tym  zamierzeniem  przeprowadzona  została  starannie  i  z 

zachowaniem wszelkich wytycznych. Uzyskano także zgodę Pani Barbary Lem, wdowy po pisarzu.

 Natomiast  p.  Mikicki  zwrócił  uwagę na konieczność rozważenia kwestii  formalnych.  Mianowicie,  należy 

sprawdzić, czy nadanie imienia dotyczyło będzie obu szkół – Gimnazjum i Liceum. Ponadto przypomniał, że - 

na mocy zawartego porozumienia - organem prowadzącym Gimnazjum jest Starostwo Powiatowe. 

  P.  Nowosielski  oraz p. Walesiak stwierdzili,  iż zarówno nauczyciele, jak i  rodzice, a także uczniowie, są 

przekonani o słuszności dokonanego wyboru. Stanisław Lem jest bowiem wybitną postacią. 

Komisja  wnioskuje o  przygotowanie  projektu  uchwały  w  tej  sprawie  oraz  zaproszenie 

przedstawicieli ZSO na Sesję Rady Miejskiej.

W dalszej części spotkania udział wzięły również Panie: Krystyna Kaczor oraz Małgorzata Krysiak, a 

rozmawiano o wyjeździe uczniów kowarskich szkół do Warszawy w celu zwiedzenia, m.in. budynku Sejmu 

RP.  

  P. Mikicki przedstawił szczegółowe dane odnośnie wycieczki – termin, plan zwiedzania, koszty itd.
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  Następnie rozważano, którzy uczniowie powinni wziąć udział w tym przedsięwzięciu. P. Klepacz oraz p. 

Tyrawa  przygotowały  konkurs,  który  pozwoliłby  wyłonić  osoby  posiadające  największą  wiedzę  w  tym 

zakresie, jednakże jest za późno na zorganizowanie go.

Ostatecznie postanowiono,  iż  decyzję  o tym, kto powinien pojechać podejmą Dyrektorzy  Szkół.  Ustalono 

jedynie ilość uczniów z każdej placówki: SP nr 1 – 10, SP nr 3 – 10, a ZSO – 23.

 P.  Mikicki  poinformował,  że  Burmistrz  zobowiązał  się  do  sfinansowania  kosztów  przejazdu,  a  według 

wyliczeń kwota, którą musiałby ponieść każdy uczeń to około 100 zł. 

  P. Pohoska – argumentując, iż wyjazd ów związany jest z chęcią utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta – 

oznajmiła, że należy spróbować znaleźć środki na ten cel w budżecie Miasta.

  Z kolei p. Krysiak oraz p. Kaczor skonstatowały, iż dofinansowanie musi dotyczyć każdego ucznia. 

Godzina 14:20 - Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.

Protokołowała:                                                                                               Przewodnicząca Komisji

Sylwia Wątroba                                                                            Oświaty i Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji
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